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Protokół nr XIV 

z XIV Sesji Rady Gminy Kluki 

z dnia 27 stycznia 2012 r. 
�
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Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia XIV sesji Rady Gminy Kluki dokonał Przewodnicz�cy Rady Gminy, Grzegorz 

Augustyniak, który przewodniczył obradom. Powitał wszystkich Radnych, Pana Wójta, Pani�
Skarbnik, Pan Mecenasa oraz sołtysów. Nast�pnie stwierdził, �e zgodnie list� obecno�ci w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynosz�cego 15 radnych, 

stanowi quorum pozwalaj�ce na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Lista obecno�ci radnych stanowi zał�cznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecno�ci zaproszonych go�ci stanowi zał�cznik nr 2  do protokołu. 

Lista obecno�ci sołtysów stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu. 

Na pocz�tku Przewodnicz�cy Rady oddał głos Panu A. Doma�skiemu. Radca Prawny A. 

Doma�ski podzi�kował za mo�liwo�� uczestniczenia w obradach, jednocze�nie podzi�kował 

wszystkim za 21-letni� współprac� i po�egnał si�.  Przewodnicz�cy w imieniu całej Rady Gminy 

zło�ył podzi�kowanie Panu A. Doma�skiemu za dotychczasow� współprac�. 
�
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Punkt 2 – Przyj�cie porz�dku obrad. 

Porz�dek obrad radni otrzymali z zawiadomieniem i materiałami na sesj�. 
Przewodnicz�cy Rady zapytał Radnych czy s� jakie� uwagi do proponowanego porz�dku obrad.  

Wójt Gminy K. Sikora zgłosił wniosek o wprowadzenie do porz�dku obrad uchwał� w sprawie 

zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowo�ci Kluki na lata 2011-2015 oraz uchwał� w 

sprawie zmian w bud�ecie gminy na rok 2012. Wójt Gminy K. Sikora poinformował, i� w 

zwi�zku ze zło�onym wnioskiem o dofinansowanie przebudowy budynku Domu Kultury w 

Klukach, zostali�my zobligowani przez Urz�d Marszałkowski do wprowadzenia zmian w Planie 

Odnowy Miejscowo�ci Kluki. Takie zmiany przyj�li mieszka�cy Sołectwa Kluki podczas 

zebrania w dniu 26.01.2012 r. a do kompetencji Rady Gminy nale�y ich zatwierdzenie. 

Przewodnicz�cy Rady poprosił o wyja�nienia dotycz�ce uchwały w sprawie zmian w 

bud�ecie gminy na rok 2012. Wójt Gminy wyja�nił, �e projekt uchwały zawiera zwi�kszenie w 

planie finansowym Zespołu Szkół w Klukach dotycz�ce nauczania indywidualnego dla 

uczennicy III klasy gimnazjum w zwi�zku ze stanem zdrowia uniemo�liwiaj�cym uczestniczenie 

w zaj�ciach szkolnych, zwi�kszenia w planach finansowych Zespołu Szkół w Klukach, Szkoły 

Podstawowej w Parznie oraz w Szkole Podstawowej w Kaszewicach dotycz�ce wypłat 

dodatkowych rocznych wynagrodze� tzw. 13 oraz zmiany dotycz�ce urz�du ze wzgl�du na 

potrzeb� zwi�kszenia �rodków potrzebnych na obsług� prawn� na zasadzie umowy zlecenia. 
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Radna J. Maty�kiewicz zapytała Pana Wójta dlaczego rozwi�zujemy umow� o prac� z radc�
prawnym a zatrudniamy radc� na umow� zlecenie? Wójt Gminy wyja�nił, �e zdecydował si� na 

inn� form� współpracy. Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e uchwała w sprawie zmian w 

bud�ecie wymaga przemy�le�. Radna J. Maty�kiewicz stwierdziła, �e przecie� mamy rezerw� na 

o�wiat�, któr� Pan Wójt mo�e rozwi�za�.  
Za wprowadzeniem do porz�dku obrad uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie 

Odnowy Miejscowo�ci Kluki na lata 2011-2015 głosowali wszyscy Radni.  

Za wprowadzeniem do porz�dku obrad uchwały w sprawie zmian w bud�ecie gminy na rok 2012 

głosowało 5 Radnych, 9 było przeciwnych, 1 wstrzymał si� od głosu. 

Przewodnicz�cy Rady odczytał porz�dek obrad. Za przyj�ciem porz�dku obrad w tre�ci 

odczytanej przez Przewodnicz�cego głosowało 11 Radnych, 1 był przeciwny, 3 wstrzymało si�
od głosu. 

Proponowany porz�dek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyj�cie porz�dku obrad. 

3. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podj�cie uchwały w sprawie przyj�cia  planów pracy Komisji Rady Gminy na rok 2012. 

5. Podj�cie uchwały w sprawie wyra�enia zgody na zbycie nieruchomo�ci 

6. Podj�cie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany  Planu Odnowy Miejscowo�ci  Kluki 

na lata 2009-2015 

7. Sprawozdanie Wójta z działalno�ci mi�dzysesyjnej. 

8. Sprawozdanie Przewodnicz�cego Rady z działalno�ci mi�dzysesyjnej. 

9. Interpelacje i wolne wnioski. 

10. Sprawy ró�ne. 

11. Zako�czenie obrad. 

Punkt 3 – Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodnicz�cy Rady powiedział, �e protokół z poprzedniej sesji zbyt pó�no do niego trafił i nie 

został podpisany. Radni zgłosili propozycj�, aby protokoły były przesyłane na ich prywatne 

adresy mailowe. Nast�pnie Radni zacz�li dyskusj� dotycz�c� protokołu. Radna Z. Dyła 

stwierdziła, �e protokoły s� zbyt szczegółowe, Radna J. Maty�kiewicz powiedziała, �e zawiera 

on cytaty wyrwane  z kontekstu, natomiast zdaniem Radnego M. Sobonia protokół nie 

odzwierciedla sesji, jest stronniczy. 

Radny H. K�sy stwierdził, �e na poprzedniej sesji Radni zgłaszali, aby protokoły były bardziej 

szczegółowe a dzisiaj znów maj� by� bardziej ogólne. 

Przewodnicz�cy zgłosił propozycj�, aby odrzuci� protokół z poprzedniej sesji.  

Radny J. Sionkowski zgłosił uwag�, �e dzi� powinny by� naniesione poprawki do protokołu. 
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Radca Prawny P. Skupi�ski stwierdził, �e zgodnie ze Statutem Gminy Kluki protokół z 

poprzedniej sesji powinien by� przyj�ty w cało�ci po przegłosowaniu zgłaszanych poprawek.  

Przewodnicz�cy Rady powiedział, �e protokół jeszcze nie został podpisany i zło�ył wniosek, aby 

odrzuci� protokół z poprzedniej sesji. 

Radca Prawny poinformował, �e nie ma mo�liwo�ci odrzucenia protokołu, mo�na jedynie 

odroczy� termin jego przyj�cia. 

Za odroczeniem terminu przyj�cia protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 Radnych, 1 

wstrzymał si� od głosu. 

Punkt 4 – Podj�cie uchwały w sprawie przyj�cia  planów pracy Komisji Rady 

Gminy na rok 2012

Przewodnicz�cy Rady zapytał  czy s� uwagi do projektu uchwały.  

Radna Z. Dyła zgłosiła uwag� do planu pracy komisji rewizyjnej a dokładnie do pkt. 3 w I kwartale tj. 

zwolnienia w podatkach w gminie Kluki.  

W wyniku dyskusji Radni uzgodnili, �e b�dzie on brzmiał: analiza zwolnie� w podatkach w gminie 

Kluki.  

Za zmian� w planie pracy Komisji rewizyjnej głosowało 15 Radnych. 

Innych pyta� ani uwag do niniejszej uchwały nie było. 

Przewodnicz�cy Rady odczytał tre�� uchwały. Za przyj�ciem głosowali wszyscy radni. 

Uchwała Nr 88/XIV/12 

Rady Gminy Kluki 

z dnia 27 stycznia 2012 roku 

w sprawie przyj�cia planów pracy Komisji Rady Gminy na rok 2012 

Uchwała stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu.

Punkt 5 – Podj�cie uchwały  w sprawie wyra�enia zgody na zbycie nieruchomo�ci

Przewodnicz�ca Komisji Infrastruktury R. Kaczmarkiewicz odczytała protokół z wizji lokalnej w 

miejscowo�ci Chmielowiec- Sadulaki. Komisja wnioskuje o kontrol� znaków granicznych 

omawianej działki.  

Radni zacz�li dyskusj� w temacie wyra�enia zgody na zbycie nieruchomo�ci.  
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Radny M. Sobo� zaproponował, aby geodeta sprawdził dokładne granice nieruchomo�ci i 

zastanowi� si� czy nie nale�y przesun�� asfaltu.  

Radny J. Sionkowski stwierdził, �e koszty takiego działania s� nieporównywalnie wi�ksze. 

Radca Prawny P. Skupi�ki wyja�nił, i� Rada Gminy zgodnie z ustaw� o samorz�dzie gminnym 

podejmuje uchwał� w sprawie upowa�nienia Wójta do działa�. Nast�pnie Wójt zgłasza ofert�
nabycia nieruchomo�ci. Niniejsza uchwała jest tylko upowa�nieniem.  

Radna I. Lewi�ska powiedziała, �e powinna by� zmieniona tre�� uchwały.  

Nast�pnie Radni dyskutowali o innych mo�liwo�ciach nabycia nieruchomo�ci tj. przez 

zasiedzenie lub mo�liwo�� skorzystania ze specustawy.  

Przewodnicz�cy Rady odczytał pisma skierowane do Rady Gminy od pełnomocnika wła�ciciela 

nieruchomo�ci Kancelarii Adwokat Marii Bogackiej. W przypadku nie podj�cia �adnych kroków 

w kierunku wykupu nieprawnie zaj�tej działki Pani Adwokat zamierza skierowa� spraw� na 

drog� sadow�. 
Przewodnicz�cy Rady zarz�dził 5 min przerwy.  

 Po przerwie Przewodnicz�cy Rady stwierdził, �e ta uchwała budzi w�tpliwo�ci, jednak 

jest inicjatywa, aby j� podj��, �eby Wójt mógł działa�. Wójt Gminy stwierdził, �e b�dzie tak jak 

Rada Gminy zadecyduje. Radny H. K�sy zaproponował, aby podj�� dan� uchwał�, by nikt nie 

zamkn�ł nam drogi. 

Przewodnicz�cy Rady odczytał tre�� uchwały. Za przyj�ciem głosowało 8 Radnych, 4 było 

przeciwnych, 3 wstrzymało si� od głosu. 

Uchwała Nr 89/XIV/12 

Rady Gminy Kluki 

z dnia 27 stycznia 2012 roku

w sprawie wyra�enia zgody na zbycie nieruchomo�ci 

Uchwała stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu.

Punkt 6 – Podj�cie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany  Planu Odnowy 

Miejscowo�ci  Kluki na lata 2009-2015

Przewodnicz�cy Rady oddał głos Wójtowi Gminy.  

Wójt Gminy K. Sikora powiedział, �e dostali�my wytyczne z Urz�du Marszałkowskiego w 

sprawie korekt do zło�onego wniosku o dofinansowanie. W dniu 26.01.2012 r. odbyło si�
zebranie wiejskie Sołectwa Kluki, na którym to mieszka�cy podj�li uchwał� w sprawie przyj�cia 

zmiany w Planie Odnowy Miejscowo�ci Kluki na lata 2011-2015 a nast�pnie omówił przyj�te 

przez mieszka�ców zmiany. 

Przewodnicz�cy Rady zapytał czy s� uwagi do projektu uchwały? 
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Radna J. Maty�kiewicz zwróciła uwag�, i� szacunkowy koszt si� zwi�kszył a po ostatnim 

przeprojektowaniu miał si� zmniejszy�.  
Radny J. Sionkowski powiedział, �e ostatni kosztorys był zrobiony ze stawk� 22 procent a 

projekt robili�my m.in. po to aby podnie�� wysoko�� sali.  

Radna Z. Dyła dodała, i� chodziło o popraw� funkcjonalno�ci.  

Radna I. Lewi�ska dodała i� uchwał� nale�y podj��. 
Przewodnicz�cy Rady odczytał tre�� uchwały.  

Za przyj�ciem głosowało 14 Radnych, 1 wstrzymał si� od głosu. 

Uchwała Nr 90/XIV/12 

Rady Gminy Kluki 

z dnia 27 stycznia 2012 roku

w sprawie zatwierdzenia zmiany  Planu Odnowy Miejscowo�ci  Kluki na lata 2009-2015

Uchwała stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu.

�

Punkt 7- Sprawozdanie Wójta z działalno�ci mi�dzysesyjnej.

Radna J. Maty�kiewicz poprosiła o odczytanie protokołów z komisji.  

Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej C. Zochniak odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej w dniu 17.01.2012r. Tematem posiedzenia była etatowo�� urz�du i celowo��
wydatków za IV kwartał 2011.  

Przewodnicz�ca Komisji Bud�etu i Finansów J. Maty�kiewicz odczytała protokół w posiedzenia 

Komisji w dniu 17.01.2012r. Tematem posiedzenia było opracowanie planu pracy komisji na rok 

2012 oraz analiza faktura i wydatków za IV kwartał 2012r.  

Komisja Bud�etu i Finansów oraz Komisja Rewizyjna wnioskowały o uzasadnienie przez Wójta 

zakupu kamery, wie�y DVD oraz o wyja�nienia w sprawie konserwatora o�wietlenia ulicznego w 

2012 r. 

Nast�pnie Przewodnicz�ca Komisji Infrastruktury R. Kaczmarkiewicz odczytała protokół z 

posiedzenia Komisji Infrastruktury w dniu 17.01.2012 r. Komisja wnioskowała o wyja�nienia 

dlaczego na dzie� 01.01.2012 r. nie było konserwatora na terenie gminy.  

Radna J. Maty�kiewicz odczytała protokół z posiedzenia Komisji Bud�etu i Finansów 

 w dniu 27.01.2012r. 



��

�

Po odczytaniu protokołów z posiedze� stałych komisji Rady Gminy Wójt Gminy K. Sikora 

przedstawił sprawozdanie z działalno�ci mi�dzysesyjnej: 

• Dnia 09.01.12 r. uprawomocniły si� pozwolenia na budow�: 
- Domu Kultury w Klukach  

- �wietlicy wiejskiej w Nowym Janowie 

• Umowa na wykonanie Studium uwarunkowa� i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Kluki obejmuj�cej obszar działki nr ew. 173/6 obr�b Kluki i planu na kwot� brutto  

49.198,77 przekazana do podpisu wykonawcy. 

• Podpisano umow� z urbanist� na przygotowanie projektu warunków zabudowy na kwot�
brutto  369 złotych za opracowanie jednego projektu decyzji. 

• Opracowano dokumentacj� projektow� na przebudow� pomieszcze� sanitarnych w budynku 

Przychodni Zdrowia w miejscowo�ci Kluki oraz wyst�piono do Starostwa Bełchatowskiego o 

wydanie pozwolenia na budow�. 

• Zło�ono wniosek o dofinansowanie na przebudow� boiska przy Szkole Podstawowej w 

Kaszewicach do Lokalnej Grupy Działania. 

• Wysłano zapytanie ofertowe na „Zakup wraz z dostaw� zewn�trznych gablot ogłoszeniowych 

wolnostoj�cych – aluminowych”. 

• Podpisano umow� na wykonanie usługi polegaj�cej na konserwacji i obsłudze sieci i 

urz�dze� o�wietlenia ulicznego na terenie Gminy Kluki; 

• Zamówiono wykonanie usługi wytyczenia drogi w Ro�dzinie.  

• Uzgodniono z Powiatem zakup i monta� tablic miejscowo�ci Słupia przy drodze powiatowej. 

• Na ostatnim posiedzeniu Zwi�zku Komunalnego Gmin w Kleszczowie uchwalono bud�et na 

2012 rok. 

• Jeste�my w trakcie uzupełniania dokumentów o dofinansowanie do Przebudowy Gminnego 

O�rodka Kultury w Klukach, pismo o uzupełnienie otrzymali�my 23.01.2012. 

• Wykonano wst�pny projekt podziału na Laskach.  

• Zainteresowanie młodzie�y orkiestr�, zamierzam poszuka� kogo� kto mógłby poprowadzi�
zaj�cia z młodzie��. 

• Wnioski, które wpłyn�ły 3 kopalni odno�cie zmian w studium i zniesienia zakazu 

wydobywania kopalin na Obszarze Chronionego Krajobrazu Doliny Rzeki Widawki zostały 

przedstawione Komisjom Rady. 

• Ilo�� etatów w Urz�dzie Gminy nie zwi�kszyła si�. W ksi�gowo�� wydzieliłem stanowisko 

Kierownika Referatu Finansowego poniewa� ksi�gowo�� ma du�o pracy; 

• Odno�nie chodnika w Parznie, w trakcie rozmów z przedstawicielami Starostwa 

Powiatowego w Bełchatowie uzgodnili�my, i� gmina wspomo�e to zadanie w kwocie około 

30 tys. zł i w projekcie bud�etu zaplanowałem taki wydatek,  dotrzymałem słowa zgodnie z 

umow�. Przegl�daj�c bud�et Powiatu niestety nie znalazłem tego zadania.   

• Odno�nie oczyszczalni b�dzie zorganizowane spotkanie z projektantem, wykonawc� na 

Osiedlu w Klukach w II połowie lutego. 
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Wójt Gminy Kluki ustosunkowuj�c si� do wniosków Komisji Rewizyjnej oraz Bud�etu i 

Finansów wyja�nił, �e kamera została zakupiona, aby móc udokumentowa� pewne fakty 

natomiast wie�a mo�e posłu�y� np. do przesłuchania nagrania z sesji w przypadku w�tpliwo�ci. 

Radna J. Maty�kiewicz powiedziała, �e takie wyposa�enie nie jest potrzebne w urz�dzie 

i zasadne byłoby przekazanie go szkołom. 

Radny M. Sobo� powiedział, �e wnioskował o zakup stoły pingpongowego do budynku OSP w 

	arze i na ten cel nie znalazły si� �rodki.  

Wójt Gminy podkre�lił, �e zakup stołu pingpongowego uwa�a za zasadny i nie jest temu 

przeciwny. Radna Z. Dyła stwierdziła, �e stoły do tenisa, które s� w GOK mo�na byłoby 

przekaza� do OSP w 	arze. 

Wójt przekazał Przewodnicz�cemu Rady notatk� w sprawie konserwacji i obsługi sieci urz�dze�
o�wietlenia ulicznego na terenie gminy Kluki w 2012 roku. Przekazana notatka została odczytana 

przez Przewodnicz�cego Rady, który powiedział, �e korzystniejsze byłoby ogłoszenie przetargu 

na konserwatora o�wietlenia ulicznego ju� w listopadzie, aby unikn�� problemu.  

Przewodnicz�cy stwierdził, �e zgodnie z tym co ustaliła komisja Rewizyjna oraz Bud�etowa 

jedno post�powanie ofertowe na konserwatora o�wietlenia nie zostało zako�czone a Wójt 

wyst�pił z nast�pnymi zapytaniami. Dlatego prosz� o przedstawienie komisjom zarz�dzenia, 

które t� kwesti� reguluje.   

Przewodnicz�cy Rady zarz�dził 5 minut przerwy.  

Podczas przerwy cz��� Radnych udała si� ogl�da� zakupion� wie�e i kamer�, sprz�tu nie było. 

Kamera po kilku minutach została dostarczona, a chwilowo znajdowała si� poza urz�dem, w celu 

uruchomienia. Radca Prawny wyja�nił, i� wa�ne jest, aby zakupiona kamera znajdowała si� pod 

nadzorem osoby materialnie odpowiedzialnej lub aby osoba materialnie odpowiedzialna za sprz�t 
wiedziała gdzie si� znajduje. Radna Z. Dyła poprosiła o pisemne wyja�nienie zaistniałej sytuacji. 

Punkt 8- Sprawozdanie Przewodnicz�cego Rady z działalno�ci mi�dzysesyjnej. 

• 09.01.2012r. brałem udział w zebraniu wiejskim w Kaszewicach; Nastawienie 

mieszka�ców miejscowo�ci przeciwko Radzie Gminy jest negatywne, gdy� s� oni 

wprowadzani w bł�d poprzez podawanie nierzetelnych a wr�cz kłamliwych informacji, a 

Mianowice: za niewykonanie boiska win� ponosi Rada bo nie pozwoliła Wójtowi tego 

wykona� a Wójt chciał im zrobi� „Orlika”. Wyja�niłem, �e rada uchwalaj�c bud�et na 

2011r. przeznaczyła 50 tys. zł na budow� boiska  w Kaszewicach i to Wójt maj�c 

zapisan� taka inwestycj� nie wykonał jej przez cały 2011 r. 

Wójt na tym samym zebraniu poinformował mieszka�ców, �e chciał przesun�� �rodki na 

boisko w Kaszewicach (jako niewygasaj�ce) na 2012 r. ale Przewodnicz�cy Rady zabrał 

je na chodnik do Parzna. Co jest oczywistym kłamstwem Pana Wójta, bo Rada nie mo�e, 

przy uchwalaniu nowego bud�etu, dysponowa� �rodkami niewygasaj�cymi, gdy� s� to 
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�rodki z poprzedniego jeszcze nierozliczonego bud�etu. Takim post�powaniem szkodzi 

Pan Wójt nie tylko mieszka�com Kaszewic ale całej społeczno�ci Gminy Kluki. 

• Przewodnicz�cy zapytał Pana Wójta kiedy b�dzie zmiana i zapewnienie Radzie wła�ciwej 

obsługi. Wójt odpowiedział, �e musi zatrudni� now� osob�. Pani Rada Maty�kiewicz 

stwierdziła, �e w urz�dzie s� kompetentni pracownicy, których nale�y wła�ciwie 

wykorzysta� i nie potrzeba nikogo zatrudnia� a zwi�kszenie etatów b�dzie poci�ga�
skutki finansowe na lata nast�pne. 

Radni zwrócili uwag� na czas oczekiwania na załatwienie najprostszych spraw w 

Urz�dzie Gminy i sposób ich załatwiania. 

• Udział w obchodach 400-lecia powstania �wi�tyni i 150-lecia erygowania Parafii �wi�tej 

Trójcy w Kaszewicach; w imieniu całej Rady podzi�kowałem ks. Proboszczowi za 

zaproszenie, za u�wietnienie jubileuszu wspaniałym koncertem oraz za doskonał�
organizacj�. 

• Radna J. Maty�kiewicz zgłosiła uwag� dot. liczby etatów w urz�dzie, �e Wójt z Rad�
Gminy powinien uzgadnia� takie działania. Wójt Gminy K. Sikora wyja�nił i� zmiany w 

regulaminie organizacyjnym uwzgl�dniały referat organizacyjny, którego kierownikiem 

jest sekretarz, kierownika referatu finansowego i inwestycji, gdy� musz� by� osoby 

odpowiedzialne za okre�lone zadania. Radna Z. Dyła zapytała czy nie nale�ałoby 

wprowadzi� nowych zakresów czynno�ci. 

• udział w obchodach zwi�zanych z 400-leciem Parafii w Kaszewicach; w imieniu całej 

Rady podzi�kowałem za zaproszenie; 

• udział w podsumowaniu roku 2011 Powiatowej Stra�y Po�arnej w Bełchatowie; 

• w dniu 23.01.2012r. udział w posiedzeniu członków Zwi�zku Komunalnego Gmin z 

siedzib� w Kleszczowie, na którym został uchwalony bud�et; 

• temat wydobycia piasku na terenie  gminy; 

• informacja dot. zysku z uj�cia wody w Parzniewicach; 

• temat o�wietlenia; niedopuszczalne jest, aby przez miesi�c nie było konserwatora. Wójt 

Gminy K. Sikora powiedział, i� rozwa�ał mo�liwo�� zatrudnienia konserwatora na cz���
etatu, gdy� w ubiegłym roku wymieniono 113 �arówek a w grudniu ubiegłego roku 

dokonano remontu 23 skrzynek sterowniczych, zatem zmiana ustawie� zegarów dotyczy 

15 punktów. W tym roku po przeprowadzonym post�powaniu mamy cen� ni�sz� ni� w 

roku ubiegłym. 

Punkt 9- Interpelacje i wolne wnioski. Sprawy ró�ne.

• Radna J. Maty�kiewicz zapytała Wójta czy podj�ł jakie� działania w zwi�zku ze 

zgłaszan� na poprzedniej sesji spraw� zniszczonej drogi w miejscowo�ci Osina? Wójt 

Gminy odpowiedział, i� rozmawiał w wła�cicielem �wirowni, który zdaj� sobie spraw� z 
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sytuacji i w miar� mo�liwo�ci naprawia t� drog�. Przewodnicz�cy Rady dodał, i�
wła�ciciel �wirowni twierdzi, �e jest to droga prywatna a obok jest droga gminna. Wójt 

Gminy stwierdził, �e do nast�pnej sesji postara si� ustali� stan faktyczny. 

• Radny M. Sobo� zapytał o termin ogłoszenia przetargu na remont budynku Domu 

Kultury, na jakim etapie jest zagospodarowanie zbiorników w Klukach oraz procedura 

sporz�dzenia studium i planu zagospodarowania przestrzennego dla działki z 

przeznaczeniem na cmentarz parafialny. Wójt Gminy K. Sikora ustosunkowuj�c si� do 

pyta� Radnego powiedział, i� odno�nie GOK to wła�nie jeste�my na etapie uzupełniania 

dokumentów do wniosku o dofinansowanie zło�onego do Urz�du Marszałkowskiego i 

mo�emy ogłosi� przetarg nie wiedz�c czy mamy dofinansowanie lub poczeka� na 

decyzj�; je�li chodzi o zagospodarowanie działek 731/1 i 732/2 to musieli�my uniewa�ni�
przetarg ze wzgl�du na wad� prawn�; odno�nie studium i planu zagospodarowania 

przestrzennego to od najbli�szego poniedziałku rusza procedura z ogłoszeniami. 

• Radny M. Sobo� zgłosił wniosek do Pana Wójta o wystosowanie pisma do władz Powiatu 

z pro�b� o dofinansowanie na budow� o�wietlenia w kierunku ko�cioła parafialnego 

w Klukach; Wójt Gminy zwrócił si� z pro�b� do Radnego M. Sobonia, aby skierował w 

tym temacie pismo, skoro poczynił ju� takie uzgodnienia z Powiatem, on bardzo ch�tnie 

poprze tak� inicjatyw�. 

• Radna Z. Dyła zapytała Wójta czy zło�ył wniosek o udzielenie pomocy finansowej do 

s�siednich gmin wzorem lat ubiegłych? Wójt Gminy K. Sikora poinformował, i� zło�ył 

wniosek o dofinansowanie na zakup ci�gnika do gminy Kleszczów; do gminy Szczerców 

o dofinansowanie do remontu drogi w miejscowo�ci 	ar; do LGD Krainy Wielkiego 

Łuku Warty oraz PGE Bełchatów zło�ył wniosek o dofinansowanie do przebudowy 

boiska przy Szkole Podstawowej w Kaszewicach . 

• Radna R. Kaczmarkiewicz zapytała czy zostały zło�one wnioski do wykonawcy 

oczyszczalni w zwi�zku z ci�gł� awari� studzienki kanalizacyjnej; Wójt Gminy 

powiedział, �e jest umówiony z projektantem w drugiej połowie lutego, Pan Wójt zaprosił 

Radnych na to spotkanie; Radna Z. Dyła poinformowała, i� sporz�dziła protokół dot. 

awarii studzienki kanalizacyjnej jakie miały ostatnio miejsce. 

• Radny W. Wojewoda powiedział, �e Komisja O�wiaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

odniosła si� do zada� zrealizowanych przez dyrektora GOK; Głos zabrał Pan P. �ciubeł, 

podzi�kował Radnym za pomoc oraz Wójtowi za mo�liwo�� bycia dyrektorem, 

podsumowuj�c dodał, i� my�li, �e nie jest to czas stracony; Radna J. Maty�kiewicz 

zapytała o sposób powołania nowej dyrektor. Wójt powiedział, �e dyrektor GOK został 

zatrudniony na zasadzie powołania czyli tak jak poprzedni dyrektor. Wójt Gminy K. 

Sikora podzi�kował dotychczasowemu dyrektorowi za współprac� oraz powiedział, i�
widzi mo�liwo�� dalszej współpracy. Radny W. Wojewoda powiedział, �e czas pracy 

GOK nie jest dostosowany do pracy mieszka�ców; Wójt Gminy K. Sikora stwierdził, i�
przy bud�ecie 58 tys. zł nie ma mo�liwo�ci zatrudnienia dodatkowego pracownika na 

�wietlic�; Radna J. Maty�kiewicz powiedziała, �e taka kwota �rodków została 
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zarezerwowana na pół roku działalno�ci GOK-u; Wójt Gminy ustosunkowuj�c si� do 

wypowiedzi zapytał: czy Rada Gminy podj�ła uchwał� o likwidacji GOK? 

• Radny J. Sionkowski zło�ył wniosek do komisji bud�etu i finansów, aby przeanalizowała 

zdj�cie 20 tys. zł z wynagrodze� w Zespole Obsługi Szkół gminy Kluki, poniewa�
pracownik boi si� o utrat� pracy; Radna J. Maty�kiewicz powiedziała, �e zgodnie z 

planem pracy komisji analiza wydatków w jednostkach organizacyjnych b�dzie miała 

miejsce w II kwartale roku; 

• Radny H. K�sy zapytał odno�nie cmentarza w Klukach czy parafia posiada opini�
inspektora sanitarnego, aby nie wydatkowa� �rodków bez uzasadnienia; Radny M. Sobo�
zapewnił, �e parafia w Klukach posiada ju� wszystkie niezb�dne pozwolenia;  

Przewodnicz�cy Rady odczytał pisma skierowane do rady w okresie mi�dzysesyjnym: 

• Protest mieszka�ców sołectwa Cisza, Imielnia, Parzno i Ro�dzin dotycz�cy zniesienia 

zakazu wydobywania kopalin; 

• Pismo od Wójta Gminy: odpowied� na protest mieszka�ców dot. zniesienia zakazu 

wydobywania kopalin; 

• Odpowied� Wójta Gminy na pismo Proboszcza Parafii w Klukach dot. artykułu w gazetce 

gminnej pt. „Cmentarz w Klukach”; 

• Pismo od Pana Szczepa�skiego w sprawie remontu drogi gminnej nr 272; 

• Protokół Radnej Z. Dyły w sprawie awarii sieci kanalizacji sanitarnej. 

• Pismo od Zarz�du Województwa Łódzkiego w sprawie spotka� w zakresie mo�liwo�ci 

pozyskania �rodków w ramach POKL na tworzenie przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego; 

• Wnioski od Kierownika Zespołu Obsługi Szkół w Klukach oraz Dyrektora Zespołu Szkół 

w Klukach o dokonanie zmian w planie finansowym szkół wraz z odpowiedzi� udzielon�
przez Przewodnicz�cego; 

• Zaproszenie na Marsz Szlakiem Powstania Styczniowego. 

Przewodnicz�cy Rady zapytał czy s� jakie� pytania? 

• Radna I. Lewi�ska zapytała o pojemniki na odpady segregowane w miejscowo�ci 

Kaszewice Kolonia oraz zgłosiła potrzeb� zakupu przystanku autobusowego w 

miejscowo�ci Kaszewice Kol.; Wójt Gminy K. Sikora poinformował, �e w ogłoszonym 

przetargu na �wiadczenie usług z zakresu gospodarki odpadami zostały uwzgl�dnione 

dwa nowe komplety pojemników tj. na Kaszewice Koloni� oraz na Imielni� natomiast 

przystanek to zakup inwestycyjny; 

• Sołtys D. Rogut zgłosiła, aby czas palenia o�wietlenia ulicznego wydłu�y� w nocy o 

godzin� a rano o t� godzin� skróci�; 

• Sołtys B. Kawecka zapytała o fundusz sołecki za rok 2011; Pan Wójt stwierdził, i�
nale�ałoby w tym roku znale�� �rodki w planie finansowym; Pani Sołtys B. Kawecka 
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poprosiła równie� o podj�cie działa� w celu nawi�zania komunikacji autobusowej 

północnej cz��ci gminy z Bełchatowem; 

• Sołtys B. Kawecka poruszyła temat dostarczania �ywno�ci do najbiedniejszych. Głos 

zabrała Pani Ewa Siewiera, Prezes Stowarzyszenia Moja Wie� Mój Dom z siedzib� w 

Kaszewicach, która opowiedziała o programie dostarczania �ywno�ci, który realizuje 

Stowarzyszenie. Pani E. Siewiera powiedziała, �e gmina mo�e przyst�pi� do tego 

programu, tylko �e gmina ponosi koszty z tego tytułu. Stowarzyszenie sw� inicjatyw�
obj�ło w roku 2011r. 320 osób a jednorazowo raz na kwartał dostarcza 9 ton �ywno�ci. 

Pani Prezes powiedziała, �e s� problemy z dowozem tej �ywno�ci oraz zapytała Wójta 

czy przewiduje w tym roku zawarcie takiej umowy a Stowarzyszeniu zlecenie dystrybucji 

i je�li gmina nie zawrze takiej umowy to czy przewiduje jakie� �rodki na pokrycie 

kosztów dostarczenia �ywo�ci; Wójt Gminy K. Sikora poinformował i� w roku ubiegłym 

otrzymał informacj�, i� jest to oferta skierowana do stowarzysze�, je�eli takiego by nie 

było na terenie gminy, to wtedy gmina mo�e podj�� si� takiego zadania. W bie��cym 

roku mo�emy podj�� rozmowy w temacie współpracy mi�dzy Gmin�, Stowarzyszeniem i 

Bankiem 	ywno�ci;  

• Pani E. Siewiera zgłosiła uwag� dotycz�c� problemu udost�pniania sali OSP w 

Kaszewicach; 

• Pani Ewa Siewiera, i� został zło�ony wniosek o uchylenie uchwały w sprawie uchwalenia 

programu współpracy z organizacjami pozarz�dowymi poniewa� ma zastrze�enia do 

regulaminu współpracy; Wójt Gminy K. Sikora poinformował, i� rzeczy które wniosła 

Pani Prezes w formularzu konsultacji analizował z Radc� Prawnym. 

• Pani E. Siewiera wyraziła równie� swoj� opini� jak przewodnicz�ca Rady Rodziców: 

organ stanowi�cy musi zapewni� �rodki na funkcjonowanie szkoły. 

• Radny M. Sobo� zapytał o powód nie przedłu�enia umowy zlecenie z Pani� Płóciennik; 

Wójt Gminy K. Sikora powiedział, �e umowa nie została przedłu�ona poniewa� po 

ostatniej sesji nie było �rodków. Rada J. Matyskiewicz stwierdziła, �e Wójt ma pieni�dze. 

• Radna I. Lewi�ska zło�yła wniosek, aby na sesj� w lutym lub w marcu zaprosi� jednostki 

OSP ze sprawozdaniem z działalno�ci. 

• Radna J. Maty�kiewicz zło�yła wniosek o utworzenie Biura Rady i przydzielenie 

pracownika merytorycznie przygotowanego. 

• Sołtys W. Naturalny zgłosił potrzeb� ustawienia znaku z oznaczeniem terenu 

zabudowanego w miejscowo�ci Zarzecze w kierunku Trz�su. 

• Sołtys T. Korczowska zapytała o o�wietlenie w miejscowo�ci Niwisko oraz o tablic� z 

oznaczeniem miejscowo�ci Niwisko. Wójt powiedział, i� je�li chodzi o o�wietlenie to 

musiałaby by� najpierw taka inwestycja w  bud�ecie gminy. 

• Radna J. Maty�kiewicz zło�yła wniosek do komisji rewizyjnej o kontrol� umów zlece�.  

• Przewodnicz�cy Rady podzi�kował Panu P. �ciubeł za 9 miesi�cy współpracy. 
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Punkt 10 – Zako�czenie obrad. 

O godzinie 18:50 Przewodnicz�cy Rady podzi�kował wszystkim za przybycie i zako�czył 

obrady.  

          

Przewodnicz�cy 

 Rady Gminy Kluki 

Grzegorz Augustyniak 

Protokołowała: Justyna Chudzik 


